

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: PETRA EDUCATION COMPANY Date: 08-04-2021 11:58:13 AM Subject: Election of the Chairman of the Board of Directors</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البتراء للتعليم التاريخ: AM 11:58:13 2021-04-08 الموضوع: انتخاب رئيس المجلس ونائب الرئيس</p>
<p>The Board of Directors elected by the Ordinary General Assembly met on 4-4-2021 and decided to elect the Jordan Islamic Bank, represented by Mr. Musa Abdel Aziz Shehadeh as Chairman of the Board of Directors, and Messrs Awni and Bashar Shaker Company Ltd., represented by Mr. Bashar Awni Shaker as Deputy Chairman of the Board</p>	<p>اجتمع مجلس الادارة المنتخب من قبل الهيئة العامة العادية بتاريخ 4-4-2021 وقرر انتخاب البنك الاسلامي الاردني ويمثله السيد موسى عبد العزيز شحادة رئيسا لمجلس الادارة والسادة شركة عوني وبشار شاکر المحدودة ويمثلها السيد بشار عوني شاکر نائبا لرئيس المجلس.</p>
<p>04-04-2021</p>	<p>04-04-2021</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: محمد نور كرزون Position: chief of accounts</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: محمد نور كرزون المنصب: رئيس حسابات</p>